
ЗВІТ ДЕПУТАТА ДНІПРОВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ VII СКЛИКАННЯ 
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Протягом звітного періоду, я як депутат Дніпровської міської ради, 
здійснював свою діяльність на окрузі № 60 (Самарський р-н.). Межі мого 
округу включали в себе вулиці житлового масиву Північний, а саме: вул. 
Іларіонівська: ЗА; вул. Липова, вул. Лісозахисна, вул. Лісопаркова, вул. 
Магаданська вул. Буковинська, вул. Залізноводська: 2; вул. Іларіонівська: 5- 
21; вул. Красноводська, вул. Семафорна: 2-13; вул. Залізноводська: 2А-11; 
вул. Іларіонівська: 3, 22-30; вул. Кондукторська: 1-5; вул. Ладозька, вул. 
Генерала Радієвського (Лафарга), вул. Семафорна: 14-22А; 24-28А, ЗОА, 31- 
36, 52; ЗО, 38-50; вул. Анапська, вул. Вагонна, вул. Деповська, вул. 
Дирижабельна, вул. Електровозна, вул. Іларіонівська: 32-144; вул. Кабельна, 
вул. Конградська, вул. Кондукторська: 6-55; вул. Котельна, вул.
Локомотивна, вул. Мазана, вул. Олексіївська, вул. Переїзна, вул. Пісочна, 
вул. Планерна, вул. Путійська, вул. Рибальська, вул. Семафорна: ЗОБ; вул. 
Синельниківська, вул. Шляхова, пров. Кондукторський, пров. 
Синельниківський.

Прийом громадян здійснювався кожної п'ятниці в приміщенні КЗ 
"Палац Культури "Північний" за адресою: м. Дніпро, вул. Липова 12. Люди 
зверталися до мене з питань виділення матеріальної допомоги, надання 
консультацій з соціально-побутових проблем, проблем щодо підвищення 
тарифікації на житлово-комунальні послуги та надання юридичних 
консультацій. Всього до мене звернулося близько 270 громадян. Кожний із 
громадян, що звернувся із клопотанням на моєму особистому прийомі в КЗ 
ДК "Північний" не залишився без уваги, та відповідно клопотання кожного 
громадянина, що звернувся, було задоволено в повному обсязі.

Відповідно до клопотань мешканців округу мною було розподілено 
кошти на суму 297 500 грн. та надано матеріальну допомогу 217-ти особам.

Крім того на виконання доручень виборців мною, як депутатом 
Дніпровської міської ради, було організовано та проведено ремонтні роботи 
на ж/м Північний на суму близько 2 000 000 грн., а саме:

- проведення поточного ремонту вимощення житлового будинку по 
вулиці Іларіонівська 17;



- проведення поточного ремонту вимощення житлового будинку по 
вулиці Лісозахисна 5;

- проведення поточного ремонту вимощення житлового будинку по 
вулиці Іларіонівська 7;

- проведення поточного ремонту вимощення житлового будинку по 
вулиці Семафорна ЗО-А;

- проведення поточного ремонту вимощення житлового будинку по 
вулиці Іларіонівська 16;

- проведення поточного ремонту під’їздів № 1,3 в будинку № 8 по 
вулиці Семафорній;

- проведення поточного ремонту під’їздів № 1, 2, 3 в будинку № 14 по 
вулиці Семафорній;

- проведення поточного ремонту під’їздів № 1,2, 3, 4, 5, 6 в будинку № 
5 по вулиці Іларіонівській;

- проведення поточного ремонту під’їздів № 1, 2, 3 в будинку № 27 по 
вулиці Іларіонівській;

- проведення поточного ремонту вимощення житлового будинку по 
вулиці Семафорна буд. 7;

- проведення поточного ремонту вимощення житлового будинку по 
вулиці Семафорна 12;

- проведення поточного ремонту під’їздів № 1, 2 в будинку № 7-А по 
вулиці Синельніківській;

- проведення поточного ремонту вимощення житлового будинку по 
вулиці Семафорна 9;

- проведення поточного ремонту вимощення житлового будинку по 
вулиці Залізноводська 2.



Крім того, за моєї ініціативи, відповідними службами Дніпровської 
міської ради було організовано та проведено цілу низку ремонтних робіт на 
житловому масиві Північний, а саме:

- поточний ремонт під’їзду № 3 в будинку № 9 по вулиці Липовій;

- поточний ремонт ліфта під’їзду № 3 в будинку № 1-А по вулиці 
Красноводська;

- поточний ремонт ліфта під’їзду № 3 в будинку № 3 по вулиці 
Іларіонівська;

- поточний ремонт під’їздів із заміною вікон в будинку № 28-А по 
вулиці Семафорна;

- заміна вікон на сходових клітках під’їздів та ремонт укосів в будинку 
№ 38 по вулиці Семафорна;

- поточний ремонт вимощення житлового будинку № 28-А по вулиці 
Семафорній;

- поточний ремонт ліфта в будинку № 34-А по вулиці Семафорній;

- поточний ремонт ліфта в під’їзді № 6 в будинку № 36 по вулиці 
Семафорна;

- заміна вікон на сходових клітках під’їздів та ремонт укосів в будинку 
№ 4-А по вулиці Кондукторська.

На виконання доручень виборців мною, як депутатом міської ради, із 
міського бюджету було виділено 10 000 грн. на закупівлю продуктових 
наборів для ветеранів війни - підопічних Самарського територіального 
центру соціального захисту.

За моєї ініціативи було пролонговано дію рішення Дніпровської міської 
ради № 28/67 від 30.09.2015 року про визначення КП "Дніпроводоканал"



виконавцем послуг з централізованого водопостачання та водовідведення для 
населення та бюджетних організацій житлового масиву Північний та 
Південний до 31.12.2019 року.

Також, за моєї ініціативи 19.09.2018 року було прийнято рішення 
міської ради про звернення депутатів Дніпровської міської ради VII 
скликання до Кабінету Міністрів України щодо спонукання ПАТ 
«Укрзалізниця» вжити заходів щодо передачі сітей централізованого 
водопостачання та водовідведення житлового масиву Північний на баланс 
міста Дніпро.

Крім того, за моєї ініціативи на житловому масиві Північний було 
встановлено три дитячі майданчики:

- по вулиці Іларіонівська, 5;
- по вулиці Іларіонівська, 18;
- по вулиці Іларіонівська, 14.

Також мною, як депутатом Дніпровської міської ради за клопотаннями 
мешканців округу було подано цілу низку депутатським звернень із різних 
соціально-побутових питань:

- Подано депутатське звернення на адресу департаменту житлового 
господарства Дніпровської міської ради щодо проведення ремонту покрівлі в 
будинку № 1 по вулиці Ладозька;

- Подано депутатське звернення на адресу департаменту житлового 
господарства Дніпровської міської ради щодо проведення ремонту між 
панельних швів в будинку № 4 по вулиці Лісозахисна;

- Подано депутатське звернення на адресу департаменту благоустрою 
та інфраструктури Дніпровської міської ради щодо проведення обрізки 
сухих дерев в будинку № ЗО по вулиці Семафорна;

- Подано депутатське звернення на адресу департаменту благоустрою 
та інфраструктури Дніпровської міської ради щодо проведення обрізки 
сухих дерев в будинку № 2 по вулиці Залізноводська.

- Подано депутатське звернення на адресу КП «Теплоенерго» про 
встановлення лічильника теплової енергії в будинку № 22 по вулиці Липовій.



У 2018 році мене, як депутата Дніпровської міської ради було обрано 
до складу постійної комісії міської ради з питань охорони здоров’я, 
соціального захисту населення та міжнародних зв’язків. При роботі в комісії 
сумлінно відносився до виконання своїх обов’язків, брав участь та ініціював 
обговорення важливих питань під час створення та обговорення важливих 
програм міста у сфері охорони здоров’я та соціального захисту населення.

Депутат Дніпровської міської ради

З повагою,


